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Het is deze zaterdagochtend 15 maart 2025 in Park Emmerik zonnig maar nog wel fris als wij ons als 

GroenLinks-PvdA installeren bij een van de picknicktafels in het park. We kiezen ervoor om de 

picknicktafel te kiezen die het dichtst bij de bewoners van de Waemelslant en de Emmerik staat. 

Warme verse koffie, hete thee met wat lekkers erbij zetten we klaar…en daar zo blijkt hebben veel 

bezoekers van het park wel zin in! 

Wat ons direct al opvalt is dat er volop gebruik wordt gemaakt van het park. Zo is er een grote groep 

sportievelingen die allerlei oefeningen doen met vervolgens een rondje rennen door het park. Ook 

zijn er veel mensen die hun hond, netjes aangelijnd, uitlaten. Het zijn allereerst deze hondenbezitters 

met wie we het gesprek aangaan. Wat zij eigenlijk allemaal direct aangeven dat is de overlast in het 

park door hondenpoep. Uiteraard is het de eerste verantwoordelijkheid van hondenbezitters zélf om 

dit probleem te voorkomen, maar er wordt aangegeven dat ook de gemeente hierbij kan helpen. Zo 

was er namelijk in het verleden een omheind uitlaatveldje waar de honden hun behoefte konden 

doen. Het hekwerk is helaas weggehaald en dat wordt betreurd. Wat bewoners verder aangeven is 

dat er dan in ieder geval poepzakjes moeten worden aangeboden, verspreid over het park, om te 

deponeren in de afvalbakken. En dat handhaving zich ook wel wat vaker mag laten zien.  

Van weer andere omwonenden krijgen we de opmerking dat het park ’s avonds en ’s nachts toch wel 

heel donker is. Men durft dan niet het park in te lopen uit angst dat er iets vervelends kan gebeuren. 

De suggestie werd gedaan om parkverlichting aan te brengen bij de looppaden. Dat zou ook mensen 

ervan weerhouden om bijvoorbeeld in het park te gaan dealen. Want af en toe zijn er volgens 

omwonenden verdachte activiteiten te zien in en rond het park. Ook dat maakt een wandelingetje in 

het donker voor de bewoners onaantrekkelijk. Zouden wellicht lantaarnpalen met lichtsensoren een 

oplossing zijn, zoals ook verderop in het park? 

Wat ons ook verteld wordt dat is de staat van het zogenaamde parkmeubilair zoals picknicktafels 

maar ook het houten loopbruggetje in het park. Dat wordt volgens omwonenden niet (goed) 

onderhouden waardoor het eerder verarmt en kapot gaat. Dit houten loopbruggetje voelt voor de 

omwonenden dan ook onveilig aan. Door beter onderhoud te doen hoef je minder snel te vervangen 

en dat is uiteindelijk niet alleen goedkoper maar ook duurzamer, zo zeggen de omwonenden. En daar 

zijn wij het zeer mee eens! 

Waar men dan juist weer wél tevreden is dat is de staat van de speeltoestellen en de speelplekken in 

het park. Die worden allemaal zeer goed bijgehouden. Dat geven ook een stel jonge ouders aan die 

met enkele jonge kinderen aan het spelen zijn op de speeltoestellen. Zij wonen overigens sinds kort 

in Westervoort en zijn zeer blij met het nog dorpse karakter van Westervoort. Het is allemaal 

gemoedelijker en ze ervaren meer samenhang dan in bijvoorbeeld een stad als Arnhem. Ze 

zwemmen in Duiven en gaan binnenkort hun kinderen ook lid laten worden van een van onze 

Westervoortse (sport)verenigingen; als dat geen goed nieuws is!  

Ook tijdens deze ‘Vertel ‘s…’ kwam FIXI weer ter sprake. Daar is men over het algemeen zeer over te 

spreken en dan met name de snelheid van handelen bij een melding wordt zeer gewaardeerd. Echter 

bij toch wat meer ingewikkelde meldingen vinden veel bewoners dat de terugkoppeling vanuit FIXI 

wel beter onderbouwd mag worden.  

Het wordt inmiddels steeds drukker met omwonenden vanuit met name de Waemelslant die erbij 

komen staan. De wijkraad is weg en dat vindt men jammer. Ook de Corona-tijd heeft de 

saamhorigheid in de wijk geen goed gedaan; mensen zijn toch meer op zichzelf gaan leven. Dat geldt, 

helaas, voor meer plekken in onze maatschappij. Toch weten kleinere groepjes wijkbewoners elkaar 

nog steeds wel te vinden. Zoals in de decembermaand als de traditionele kerstboom mét verlichting 

door de bewoners zelf wordt opgebouwd in het park.  
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Dat was eerder altijd een echte maar loodzware kerstboom. Tegenwoordig zet men gezamenlijk de 

Fairybell op…dat is een zogenaamde vlaggenmast kerstboom die voorzien is van talloze LED-lampjes. 

De bewoners hebben vanuit de gemeente Westervoort wel de kosten vergoed gekregen voor deze 

kerstboom vanuit het wijkbudget, maar de stroomkosten van enkele tientjes worden dan weer niet 

vergoed door de gemeente en eigenlijk begrijpen de bewoners dat niet. Want een Fairybell is 

duurzamer dan een echte kerstboom die omgehakt moet worden, én het is veel spaarzamer, deze 

verlichting, dan vroeger werd gebruikt. 

Langzaam maar zeker kwam er een einde aan deze mooie ochtend waarbij álle mensen die wij 

gesproken hebben aangaven dat ze én zeer blij zijn met het park én dat het geweldig wonen is in hun 

wijk. Een ouder echtpaar dat al 40 jaar in de Waemelslant woont heeft zich lang geleden namens de 

wijk zeer verzet tegen de plannen om in Park Emmerik een school te bouwen. Overigens vond men in 

die tijd de PvdA hierbij zeer aan hun zijde. En door toen, gezamenlijk, voor de parkbelangen op te 

komen kan men nu nog beschikken over een heerlijk park, Park Emmerik! 

Onze volgende ‘Vertel ‘s…’ zal op zaterdag 3 mei plaatsvinden in de wijk Kern. Dan zijn we te 

vinden in de prachtige sport- en speeltuin ’t Valentiertje aan de Kreytierstraat. Ook hier bent u 

tussen 11.00u en 12.30u weer van harte welkom om ons te vertellen wat er fijn is aan uw wijk en 

wat er wellicht beter kan. Graag tot zaterdag 3 mei!! 

 

 


